
Van: Floris Roubos
Verzonden: maandag 10 september 2018 10:41 
Aan: Griffiebureau <griffiebureau@haarlem.nl>
Onderwerp: Brief t.a.v. College van Burgemeester en Wethouders,

Geachte leden van het dagelijks bestuur,

Ik stuur u deze mail uit teleurstelling over het onlangs vormgegeven parkeerbeleid en 
met name de wijziging die deze zomer heeft plaatsgevonden.

Toen enige jaren geleden werd gekozen om het gat op de Haarlemse begroting te 
dichten door het fiscaliseren van parkeren in de wijken rondom het centrum voelde ik 
hierin onrecht. Immers, een probleem van de gehele stad wordt daarmee 
opgevangen door slechts een deel van de Haarlemmers te duperen. Dat wringt.

Ik woon in C: ... Een buurt die voor alle
veranderingen in de avonden al erg vol stond. Het idee dat daar ook automobilisten 
van buiten mogen parkeren werd dan ook door mij, en veel andere bewoners in 
parkeerzone C, gezien als een maatregel die ervoor zorgt dat wij (nog) minder 
makkelijk een parkeerplek kunnen vinden.

Er is heel veel over de plannen gepraat. Er is ook veel geïnvesteerd in inspraak. Er 
was gedurende deze periode gelukkig wel degelijk oog voor het probleem van de 
bewoners van parkeerzone C, die bang waren voor ‘Amsterdamse 
parkeertoestanden’: eindeloos rondjes rijden voor een plekje. Het voorstel was 
aanvankelijk om parkeerders van buiten alleen overdag in parkeerzone C te laten 
parkeren. In mijn ogen een prima systeem dat recht deed aan de bezwaren. Dit is 
later veranderd in het voorstel om maximaal 1 uur in parkeerzone C te mogen 
parkeren. Vanuit de bewoners bezien ook een prima voorstel, in die zin dat dit 
voorkomt dat mensen die in de avond de stad willen bezoeken hun auto’s in onze 
wijken parkeren. Een uur is immers te kort voor een restaurantbezoek oid.

Maar toen kwam er een storm van kritiek vanuit onder meer het MKB. De 1 - 
uursregel, of ‘flitsparkeren’ bleek een gedrocht. Ik denk dat het een goede zaak is dat 
naar de klachten is geluisterd en dat gezocht is naar een oplossing.

De manier waarop die oplossing vorm heeft gekregen is er echter eentje die mijn 
vertrouwen in Haarlemse politiek een enorme dreun heeft gegeven. In de 
zomerperiode bleek ‘overnight’ te zijn besloten de 1-uursregel om te bouwen naar 
een 3-uursregel. Daarmee zijn de ondernemers geholpen, maar voor de bewoners 
van parkeerzone C stopt het de angel direct terug in het probleem: nu is het ineens 
weer aantrekkelijk om in de wijken te parkeren als in de avond de stad wordt 
bezocht.

Ik wist echt niet wat ik meemaakte toen ik bij terugkomst van vakantie zag dat alle 
borden met ‘1 uur’ waren veranderd in ‘3 uur’. Jaren van investeren in draagvlak bij 
de bewoners, die zich in eerste instantie al onevenredig belast voelden door extra 
inkomsten alleen in deze wijken te genereren, in 1 x weg. Ik geloofde het eigenlijk 
bijna niet. Zou een gemeentebestuur werkelijk zo onzorgvuldig, ondoordacht en ad 
hoe kunnen opereren?



Het blijkt waar, en daarom deze mail. Om als inwoner van Haarlem, bewoner in 
parkeerzone C, mijn diepe teleurstelling en verontwaardiging uit te spreken over deze 
gang van zaken. Ik heb het gelezen in de stukken: gemonitord gaat worden of in 
deze wijken de parkeerdruk nu te veel toe gaat nemen. Daar moeten we het dan 
mee doen. Ook het argument van de gemeente: ‘Het is nog altijd goedkoper om in de 
parkeergarages te staan’ is bekend. Vijfentwintig cent per uur goedkoper lijkt mij 
geen echte prikkel om de wijken te mijden. Bovendien is het een gek argument 
omdat de gemeente dit hele avontuur juist is gestart om geld te verdienen aan het 
parkeren in deze wijken.

Als bewoner van deze stad voel ik mij behoorlijk in de kou gezet en, zoals al gezegd, 
heeft mijn vertrouwen in het bestuur een flinke deuk opgelopen. Ik hoop dat u mij, en 
andere bewoners van de wijken rondom de binnenstad tegemoet kunt komen door 
opnieuw ons belang voor ogen te nemen en daarop het parkeerbeleid aan te passen.

Hoogachtend,

Floris Roubos


